

Title (en)

Make-up container.

Title (de)

Schminkdose.

Title (fr)

Boîte de maquillage perfectionnée.

Publication

**EP 0385837 A1 19900905 (FR)**

Application

**EP 90400517 A 19900226**

Priority

FR 8902818 A 19890303

Abstract (en)

Make-up container comprising a casing (1) formed from two casing parts (2, 3) articulated on each other, a mirror (8) being arranged in a first (2) casing part and a platform (9), carrying one or more make-up products on one of its faces, being arranged in the second (3) part. <??>The second casing part (3) is at least partially transparent and the platform (9) is arranged removably and is able to turn through 180 DEG in the said second casing part (3) so as to be able to occupy two positions such that the make-up products carried by the platform face the second casing part (3) in a first position and face the first casing part (2) in the second position. <IMAGE>

Abstract (fr)

Boîte de maquillage comprenant un boîtier (1) formé de deux parties de boîtier (2,3) articulées l'une sur l'autre, un miroir (8) étant disposé dans une première (2) parties de boîtier et une plate-forme (9) portant un ou plusieurs produits de maquillage sur l'une de ses faces étant disposée dans la seconde (3) parties. La seconde partie de boîtier (3) est au moins partiellement transparente et la plate-forme (9) est disposée de façon amovible et retournable de 180° dans ladite seconde partie de boîtier (3) de manière à pouvoir occuper deux positions telles que les produits de maquillage portés par la plate-forme soient tournés vers la seconde partie de boîtier (3) dans une première position et soient tournés vers la première partie de boîtier (2) dans la seconde position.

IPC 1-7

**A45D 40/22**

IPC 8 full level

**A45D 40/22** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A45D 40/22** (2013.01 - EP US); **Y10S 206/823** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 1503866 A 19671201 - FERNAND AUBRY SA
- [A] US 1760015 A 19300527 - SCHWABE EDWIN J
- [A] US 1653293 A 19271220 - KENDALL WILLIAM G
- [A] FR 2600240 A3 19871224 - EXAPLAST SA [ES]
- [A] US 2089834 A 19370810 - NATHAN KASDAN, et al

Cited by

US5908037A; EP0635224A1; EP0750865A1; FR2735666A1; WO9710521A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0385837 A1 19900905; EP 0385837 B1 19931229**; DE 69005482 D1 19940210; DE 69005482 T2 19940526; ES 2047866 T3 19940301;  
FR 2643798 A1 19900907; FR 2643798 B1 19910705; US 5161556 A 19921110

DOCDB simple family (application)

**EP 90400517 A 19900226**; DE 69005482 T 19900226; ES 90400517 T 19900226; FR 8902818 A 19890303; US 48729390 A 19900302